
	

Protokoll möte # 2 
Datum 2023-03-17 
Kompetensutvecklingskommittén 
 
Närvarande                 Icke-närvarande 
 
 
 

 

 
Frånvarande:	Carolina	Bornudd	Kivitalo	

 

Agenda 
	

1. Info	från	Professionsutvecklingskommittén,	Hans	Löfgren	
2. Årets	utbildningar	och	seminarier,	plan	och	utfall	
3. Omvärldsbevakning	–	diskussion	om	förslag	till	nya	utbildningar	och	seminarier,	

tillägg	och	kommentarer	sedan	förra	mötet	
4. Övrigt	

4.1						Genomgång	och	diskussion	medlemsenkät	
4.2						Info	om	beräkning	av	CPE-poäng	
												Vad	gäller	from	2023,	samt	poäng	för	deltagande	i	nätverk	och	kommittéer	
4.3 					Info	om	nya	standards	IIA,	tidplan	etc.	möjlighet	att	lämna	kommentarer	till					

					30/5																		
5. Nästa	möte	

	
	

Jan	Holm,	ordförande		
Emma	Andersson	
Åsa	Berglund	
Susann	Lindqvist		
Fredrik	Söder		
Carolina	Bornudd	Kivitalo	
Hans	Lövgren,	Professionsutvecklingskommittén	
Tanja	Stepanov	(IIA	Sweden)	
	
	
	
	
	
	
	
	
Frånvarande:		
	
Närvarande	punkt	1:		
	
	
	

Kristina	Hirschfeldt		
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1. Hans	Löfgren	-	Professionsutvecklingskommittén	
	
• Fokusområden	2023	(se	bilden	nedan)	innehöll	bland	annat:	

o Översättning	av	standards	–	all	tid	hittills	i	år	har	gått	till	detta.		
o Internrevisionens	rapportering	till	styrelsen	kring	intern	styrning	och	

kontroll.	
o Omvärldsbevakning,	fokus	på	mindre	IR-funktioner	som	har	begränsade	

resurser.	
o Jämförelse	mellan	IIA	trelinje	modell	och	ISO	37000	

																									 	

	

• Kommer	att	ställa	samman	remissvar	på	nya	standards	från	Internrevisorerna.	På	
hemsidan	finns	det	möjlighet	att	skicka	in	kommentarer.	13	april	–	webbinarium	
för	allmän	information	om	nya	standards.	Inte	klart	när	de	ska	börja	gälla	men	
troligen	inte	förrän	2025.	Finns	även	möjlighet	att	lämna	kommentarer	till	
förslaget	till	nya	standards	på	IIA	Global	hemsida.		
	

• Finns	många	beröringspunkter	mellan	Professionsutvecklingskommittén	och	
Kompetensutvecklingskommittén,	vi	behöver	fortsätta	ha	regelbundna	
avstämningar.	Ett	exempel	är	frågor	relaterade	till	granskning	av	IT	som	ofta	
kommer	upp	på	olika	utbildningar.	Kan	tyda	på	att	det	finns	ett	behov	av	
ytterligare	kurser	eller	seminarier.	
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2. Årets	utbildningar	och	seminarier,	plan	och	utfall	
	
Tanja	gav	statusuppdatering	om	senaste	aktiviteter	(se	bifogad	bild).	Generellt	sett	mycket	
bra	utvärderingar	på	genomförda	kurser.	
	

	
	
Tanja	gick	igenom	kommande	aktiviteter	t.o.m.	juni	(se	bifogad	bild).	Vi	kan	konstatera	att	
trenden	med	sena	anmälningar	fortsätter	samt	att	vissa	kurser	har	få	deltagare.	
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3. Diskussion	om	förslag	till	nya	utbildningar	och	seminarier,	tillägg	och	
kommentarer	sedan	förra	mötet	
	
								

Inget	nya	förslag	tillagda	till	dokumentet,	men	flera	kommentarer	till	befintliga	områden.	
Strategisk	kompetensförsörjning	–	Jan	var	med	på	seminiarum	som	nätverk	i	väst	höll	i	
början	av	februari.	Alexandra	Fürst	från	PwC	höll	detta.	Jan	tyckte	det	var	bra,	så	beslut	att	
ha	detta	seminarium	för	IIA.	Tanja	kollar	med	Stina	om	ok	och	hur	vi	ska	gå	vidare.		
Ny	practice	guide	–	auditing	anti-corruption	activities.	Hur	kan	vi	hitta	någon	som	skulle	
kunna	vara	intresserad	av	att	hålla	seminarium	om	detta?	Tanja	kolla	med	Stina	om	hon	har	
något	uppslag	om	vem	som	skulle	kunna	hålla	det.		
	
Omvärldsbevakning	–	Kristina	skulle	berätta	om	seminarium	som	hon	varit	på.	Väntar	med	
uppdatering	till	nästa	möte	när	hon	är	tillbaka.	Flera	personer	har	även	hållit	föredrag	om	
detta	på	Finansforum.	Finns	stort	intresse	kring	detta	så	det	borde	kunna	bli	en	aktivitet.	
Riskbedömning	–	Jan	ska	prata	med	Anders	Hult.	Inte	hunnit	göra	detta	ännu.	Finns	dels	
kursen	som	Anders	hållit	en	gång	samt	ingår	även	i	Fortsättningskursen.	Frågan	är	om	
ytterligare	aktivitet	behövs.	
	
Advocacy	–	Jan	har	pratat	med	Urban	Eklund.	Han	tyckte	det	lät	som	intressant	idé	med	ett	
webinar	på	temat	hur	vi	som	IR	kan	jobba	i	våra	organisationer	med	information	avseende	
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vår	roll	och	uppdrag.	Skulle	vara	uppe	till	diskussion	på	möte	med	Advocacykommittén,	Jan	
följer	upp	utfall	med	Urban	och	hur	vi	ska	gå	vidare.		
	
Övrigt:	Stort	fokus	just	nu	på	krisberedskap	beroende	på	vad	som	händer	i	omvärlden	med	
krig,	inflation,	räntehöjningar	mm	som	påverkar	våra	riskanalyser.	Även	stort	intresse	
avseende	IT	frågor,	främst	datahantering	och	informationssäkerhet.	Aktiviteten	Grupp	
diskussion	Nytt	dokument	är	inplanerad	-	det	handlar	om		
IIA	och	ISACAs	arbete	för	att	anpassa	det	dokument	som	togs	fram	i	höstas	om	att	granska	
verksamhetens	IT.	Det	nya	dokumentet	är	tänkt	att	vara	ett	stöd	till	styrelser	och	
ledningsgrupper	för	IT-styrning	och	IT	system.	Evenemanget	äger	rum	den	19	april	och	är	
öppen	för	anmälan.	
	
	
	

4. Övrigt		
	
4.1	Genomgång	och	diskussion	medlemsenkät	
Denna	punkt	tas	upp	på	nästa	möte.	

	
4.2	Info	om	beräkning	av	CPE-poäng	
Tanja	informerade	om	uppdaterade	direktivet	avseende	beräkning	av	CPE-poäng.	Nya	regler	
från	1	september	2023	som	innebär	att	man	får	flytta	20	poäng	mellan	åren	(CIA).	I	övrigt	
diskuterades	direktivet	som	beskriver	vilka	aktiviteter	som	ger	CPE-poäng,	deltagande	i	
kommittéer	ger	max	15	poäng	per	år.	

	
4.3	Info	om	nya	standards	IIA,	tidplan	etc.	möjlighet	att	lämna	kommentarer	till	30/5		
Detta	togs	upp	under	punkt	1,	info	från	Professionsutvecklingskommittén.	Finns	möjlighet	
att	lämna	synpunkter	tom	31	maj	på	IIA	Global,	men	Internrevisorerna	kommer	att	lämna	
ett	remissvar	och	det	går	att	lämna	synpunkter	via	hemsidan.				
	
	

5. Nästa	möte	

Nästa	möte	bestämdes	till	torsdagen	den	11/5	kl.	13	–	14.30.	Bestämdes	att	inga	nätverk	
eller	kommittéer	bjuds	in	till	nästa	möte.	Alla	har	nu	varit	med	en	gång,	vi	diskuterar	på	
nästa	möte	hur	vi	går	vidare.	Utgångspunkten	är	att	vi	ska	ha	möte	med	alla	nätverk	och	
kommittéer	någon	gång	per	år.	


